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Z  A  P  I  S  N  I  K 
s  11. sjednice Općinskog vijeća Vareš,  

održane 08.10. 2009. godine 
 

Budući da je predsjedavajući Josip Malbašić javio da će iz opravdanih razloga kasniti na 
sjednicu Općinskog vijeća, Tajiba Brkić – zamjenica predsjedavajućeg, otvorila je 11. sjednicu s 
početkom u 9 sati, u velikoj sali Općine Vareš.  

 Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Ismet Abdulahović, Dženana Bešić, Tajiba Brkić, Dženana Hafizović, 
Izudin Ibrišimović, Kenan Kamenjaš, Džemo Kevrić, Milan Knežević, Ešref Likić, Ivan Lučić, (Josip 
Malbašić), Željko Matić Mario Mirčić, Majda Muftić, Mato Pavić, Elvir Rožajac, Jasmin Salketić, 
Dragan Sekulić Nikola Šimić i Jelena Zlobec. 

 Odsutna:  Jelena Kuhač-Odenwald. 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: općinski načelnik Hamdo Fatić, tajnik Općinskog vijeća 
Leon Pavlović, pomoćnici općinskog načelnika, predsjednici političkih stranaka i predstavnici 
sredstava  javnog informiranja. 

Općinski načelnik Hamdo Fatić izvijestio je Vijeće o aktualnoj problematici na području 
općine. Upoznao ih je da su završeni radovi na Osnovnoj školi Vareš. Završena je druga faza na 
Radničkom domu, a treća faza bi trebala početi na proljeće. Završeni su i radovi na vodovodu 
Budoželje, međutim, tu ima problema na jednom dijelu cjevovoda i radi se na njihovom otklanjanju. 

U 10. mjesecu bi trebali biti završeni radovi na asfaltiranja puta u Borovici, Striježevu i 
Ravnama, iz kapitalnih ulaganja Vlade ZE-DO kantona za ovu godinu.  

Prva faza na relacija Šimin potok – Ivančevo je završena, a druga faza radova će vjerojatno 
biti nastavljena na proljeće.  

U toku su radovi GAP projekta u zgradi Općine. 

Vijećnik Ivan Lučić pročitao je zaključke iz zapisnika s prošle sjednice Vijeća koji nisu 
realizirani i tražio da se ubuduće rad Vijeća, kao i doneseni zaključci, shvaćaju ozbiljno. 

 
( V i j e ć n i č k a     p i t a n j a ) 

 Ivan Lučić    

–   Naglasio je da inicijative koje je pokrenuo na ranijim sjednicama Vijeća nisu realizirane, 
niti je dobio odgovore vezane za njih. Opravdano sumnja da nije ništa urađeno, 
odnosno da zaključci Vijeća nisu izvršeni. Postavio je i  novo vijećničko pitanje.  

1. Inicijativa da se uputi dopis Elektrodistribuciji i traži da blagajna vrši naplatu subotom. 

2. Druga inicijativa, da se uputi dopis Državnom ministarstvu za promet i komunikacije 
vezano za autobus na relaciji Zagreb – Vareš.  

3. S obzirom da je ovih dana počela sječa na potezu od Salaša do Šiminog potoka, a 
posljedice na putu su očigledne, pita: "Kako, na koji način i kada će se poduzet nešto da 
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se zaštiti državni kapital koji je uložen u asfaltiranje regionalnog puta na relaciji Šimin 
potok – Potkamensko?" 

 
Mato Pavić 

4. Je li išta urađeno po zaključku s 10. sjednice Općinskog vijeća kojim je zadužen 
općinski načelnik da obavijesti kantonalnu inspekciju za šumarstvo i za putove, 
kao i Policijsku stanicu Vareš, da traži poduzimanje mjera iz svoje nadležnosti 
protiv uništavanja državne imovine, odnosno cestovne i vodovodne infrastrukture 
na području općine Vareš? 
 
Džemo Kevrić  

5. Zašto se ništa ne poduzima da "Šumex" koji je određen za eksploataciju šume 
ne vrši te poslove, nego su radnici poslani na Biro za zapošljavanje, a 
eksploataciju drveta vrše radnici s drugih općina? 

6. Postoji li mogućnost da Klub vijećnika BPS-a dobije kopiju zahtjeva za otvaranje 
stovarišta ogrjevnog drveta u Vareš Majdanu, kako bi pokušali realizirati taj zahtjev 
preko svojih ljudi? 
 
Majda Muftić 

7. Hoće li prije snijega biti ikakve sanacije puta na relaciji Lovački dom - Ligatići, 
budući da je u izuzetno lošem stanju? 

 
Elvir Rožajac 

8. U zadnjih petnaestak dana građani se žale da u večernjim satima s Kote dolazi dim 
neugodnog mirisa. Šta se pali na Koti i tko to radi? 

9. Postoji li mogućnost da se u gradu postavi javna česma ili da se sanira česma na Topliku? 
 

Željko Matić 

10. Šta je s projektom od Ivančeva do Šarene kuće? 

11. Je li u noći kada su se dogodile posljednje krađe, dežurna policija bila u Vijaci? 
 

Jasmin Salketić 

12. Dokle se došlo s prodajom Mehaničke radione? 
 

Vođenje sjednice preuzeo je predsjedavajući Josip Malbašić. 
 
 Na raspravu je stavio zapisnik s 10. sjednice Općinskog vijeća. 
 Nije bilo primjedbi na zapisnik i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatira da je jednoglasno 
usvojen zapisnik s  10. sjednice Općinskog vijeća Vareš. 

 Na raspravu je stavljen prijedlog dnevnog reda iz poziva za sjednicu.   

 Općinski načelnik je predložio da se s dnevnog reda skine točka 3. Prijedlog Odluke o 
povjeravanju na upravljanje i korištenje vodovoda pitke vode Mjesne zajednice Striježevo, JKP  d.o.o. 
Vareš, budući da je Mjesna zajednica Striježevo, dopisom i peticijom građana tražila da se danas ne 
raspravlja o ovoj odluci. 

 Vijećnik Džemo Kevrić je dodatno obrazložio zahtjev Mjesne zajednice Striježevo. 

 Predsjedavajući je stavio na glasovanje predloženi dnevni red, bez točke 3. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika konstatira da je jednoglasno usvojen   s l i j e d e ć i  
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D n e v n i    r e d 
 

1. Izvješće o izvršenju proračuna općine Vareš za period 1. – VI. 2009. godine, 
2. Prijedlog Odluke o povjeravanju na upravljanje i korištenje vodovoda pitke 

vode Mjesne zajednice Dabravine, JKP  d.o.o. Vareš, 
3. Prijedlog Odluke o povjeravanju na upravljanje i korištenje vodovoda pitke 

vode Mjesne zajednice Budoželje, JKP  d.o.o. Vareš, 
4. Prijedlog Dopunskog rješenja o utvrđivanju prava vlasništva na zemljištu u 

korist TP "Snaga" Vareš, kao vlasnika privredne zgrade – pekare u Varešu, 
5. Informacija o stanju i problemima urbanizma, načinu zaštite urbanih 

dijelova općine i grada, 
6. T e k u ć a    p i t a n j a . 
 

Ad. 1. 
(Izvješće o izvršenju proračuna općine Vareš za period 1. –  VI. 2009. godine) 

 
  Komisija za gospodarstvo, financije i proračun razmatrala je Izvješće o izvršenju proračuna i 
većinom glasova (4 za i 1 protiv) donijela slijedeće zaključke: 

1. Komisija konstatira da se usvojeni Proračun za 2009. godine ne ostvaruje 
predviđenom dinamikom, te je stvoren manjak u iznosu od 130.451 KM. Utvrđeno 
je, i pored neostvarenja prihoda, da su pojedine rashodovne stavke prekoračene u 
postotku većem od 50 %. 

2. Zbog ovakve situacije, manjka ostvarenog prihoda, predlažemo Općinskom vijeću da 
donese odluku o žurnoj izradi Rebalansa proračuna za 2009. godinu. 

 
 Boro Anđić – ispred Službe za gospodarstvo i financije, obrazložio je Izvješće. 

 Otvorena je rasprava u kojoj su svoje primjedbe i sugestije iznijeli vijećnici: Dženana Bešić, 
Majda Muftić, Tajiba Brkić, Elvir Rožajac, Džemo Kevrić, Ivan Lučić, Ismet Abdulahović, Milan 
Knežević, Jelena Zlobec, predsjedavajući Josip Malbašić i općinski načelnik Hamdo Fatić, koji je 
obrazložio Izvješće i pojedine stavke. 

Na temelju provedene rasprave predsjedavajući je stavio na glasovanje slijedeće zaključke: 

1. Općinsko vijeće traži da se do kraja mjeseca napravi Rebalans proračuna, 
kako bi se spriječio veći gubitak za Općinu Vareš.         

2. Zbog evidentno narušene dinamike punjenja općinskog proračuna, posebno 
stavki koje su u nadležnosti Općine, traži se maksimalan angažman općinskog 
načelnika i nadležnih službi s ciljem povećanja naplate prihoda.        

Zaključci su jednoglasno usvojeni. 

Predsjedavajući je stavio na glasovanje i Izvješće o izvršenju proračuna                           
općine Vareš za period 1. – VI. 2009. godine, a nakon izjašnjavanja konstatirao da, s 5 glasova za, 7 
protiv i 8 suzdržanih, Izvješće nije prihvaćeno.  

 

Ad. 2. 
(Prijedlog Odluke o povjeravanju na upravljanje i korištenje 

 vodovoda pitke vode Mjesne zajednice Dabravine, JKP  d.o.o. Vareš) 
 

Stav Komisije za statutarna pitanja i propise koji je predlagač prihvatio,  je slijedeći: 

- članak I. Odluke brisati, tako da članak II. postaje članak I., članak III. 
postaje članak II. i članak IV. postaje članak III.   

- novi članak I. (dosadašnji II.) izmijeniti, tako da glasi: "Vodovod Mjesne 
zajednice Dabravine, koji se opskrbljuje pitkom vodom s izvorišta Tatarin, 
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Rajevača, Vardište, Vranjev do, Luke 1 i Luke 2, povjerava se na 
upravljanje i korištenje JKP d.o.o. Vareš i služit će za potrebe vodoopskrbe 
stanovništva Mjesne zajednice Dabravine." 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoje prijedloge i sugestije iznijeli vijećnici:  Jasmin Salketić, 
Elvir Rožajac, Ismet Abdulahović, predsjedavajući Josip Malbašić i Zafer Kamenjaš – direktor JKP 
d.o.o. Vareš. 

Nakon zaključene rasprave i izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je većinom glasova (1 
suzdržani), donesena  

Odluke o povjeravanju na upravljanje i korištenje vodovoda  
pitke vode Mjesne zajednice Dabravine, JKP  d.o.o. Vareš 

 

 Ad. 3. 
(Prijedlog Odluke o povjeravanju na upravljanje i korištenje  

vodovoda pitke vode Mjesne zajednice Budoželje, JKP  d.o.o. Vareš) 
 

 Komisija za statutarna pitanja i propise predložila je da se: 
- članak I. briše, tako da članak II. postaje članak I., članak III. postaje članak II. 

i članak IV. postaje članak III.   

- novi članak I. (dosadašnji II.) izmijeniti, tako da glasi: "Vodovod Mjesne 
zajednice Budoželje, koji se opskrbljuje pitkom vodom s izvorišta Zubetsko 
vrelo, Bratnjik, Bliznice, Čičenac i Zmajevac, povjerava se na upravljanje i 
korištenje JKP d.o.o. Vareš i služit će za potrebe vodoopskrbe stanovništva 
Mjesne zajednice Budoželje." 

Predlagač se izjasnio da prihvaća stavove Komisije za statutarna pitanja i propise. 

U raspravi o ovoj točki dnevnog reda sudjelovali su vijećnici: Tajiba Brkić, Dženana Bešić, 
predsjedavajući Josip Malbašić, Ermin Musa – ispred predlagača i općinski načelnik Hamdo Fatić. 

S obzirom da nije izvršen tehnički prijem vodovoda na Budoželju, predsjedavajući je 
predložio amandman na članak IV., odnosno novi članak III., tako da glasi: "Ova odluka stupa na 
snagu osmog dana od dana tehničkog prijema vodovoda na Budoželju." 

Stavio je amandman na izjašnjavanje, te konstatirao da je jednoglasno usvojen i da je 
postao sastavni dio Odluke. 

Nakon toga na glasovanje je stavio Odluku, a nakon izjašnjavanja konstatirao da je 
jednoglasno donesena 

 
Odluke o povjeravanju na upravljanje i korištenje vodovoda 

 pitke vode Mjesne zajednice Budoželje, JKP  d.o.o. Vareš 

  
Na temelju provedene rasprave po ovoj točki dnevnog reda predsjedavajući je predložio i 

zaključak;  

- zbog realizacije od ranije zauzetog stava Općinskog vijeća, da se stanovnicima općine 
Vareš osigura uredno, kvalitetno i zdravstveno ispravno snabdijevanje vodom za piće, 
zadužuje se nadležna služba da blagovremeno obavijesti stanovnike mjesne zajednice 
o zakonskim obvezama koje će imati ukoliko ne prihvate rješenje koje im nudi 
Općinsko vijeće, tj. da ih upozna s odredbama Zakona o vodama i Odlukom o 
vodovodu i kanalizaciji Općinskog vijeća Vareš. 

 
Zaključak je jednoglasno usvojen. 
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Ad. 4. 
(Prijedlog Dopunskog rješenja o utvrđivanju prava vlasništva na zemljištu 

 u korist TP "Snaga" Vareš, kao vlasnika privredne zgrade – pekare u Varešu) 
 

 Vijećnik Ivan Lučić tražio je objašnjenje vezano za donošenje ovog rješenja.  

 Mavla Alić – ispred Službe za prostorno uređenje i obnovu, detaljno je obrazložila Dopunsko 
rješenje. 

 Nije bilo daljnje rasprave i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da je većinom 
glasova (1 suzdržani) doneseno 

Dopunsko rješenja o utvrđivanju prava vlasništva na zemljištu u korist 
 TP "Snaga" Vareš, kao vlasnika privredne zgrade – pekare u Varešu 

 
Ad. 5. 

(Informacija o stanju i problemima urbanizma, 
 načinu zaštite urbanih dijelova općine i grada) 

 
 Vijećnici Ivan Lučić i Elvir Rožajac iznijeli su svoje primjedbe na Informaciju. 

Nije bilo daljnje rasprave i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatirano je da, sa 6 glasova za, 
12 protiv i 2 suzdržana, Informacija o stanju i problemima urbanizma, načinu zaštite urbanih dijelova 
općine i grada, nije usvojena. 

Ad. 6.   
 ( T e k u ć a     p i t a n j a ) 

 
1. Predsjedavajući je pročitao pismo radnika firme "Sakupljanje sekundarnih sirovina" d.d. 

Vareš, koje su uputili Općinskom vijeću s molbom da im pomogne u rješavanju njihovih 
problema. 

Otvorena je rasprava u kojoj su općinski načelnik Hamdo Fatić i općinska pravobraniteljica 
Sanja Pavlić, obrazložili problematiku firme i njenih radnika, a u raspravu su se uključili 
vijećnik Ivan Lučić i predsjedavajući Josip Malbašić, koji je na temelju rasprave predložio 
slijedeće zaključke:  

- Zadužuju se općinski načelnik i predsjedavajući Općinskog vijeća da organiziraju 
sastanak s predstavnicima: Federalne i Kantonalne vlade, Agencije za privatizaciju, 
direktorom i Nadzornim odborom firme Sakupljanje sekundarnih sirovina d.d. 
Vareš, te da se pokuša pronaći rješenje za radnike. 

- Ovlašćuje se tajnik Općinskog vijeća da na temelju rasprava i informacija sačini i 
uputi pisma predstavnicima izvršne i zakonodavne vlasti Kantona i Federacije, kao i 
radnim tijelima Kantona i Federacije nadležnim za ovu oblast, u kojima će navesti da 
je Općinsko vijeće Vareš na svojim sjednicama u travnju i listopadu raspravljalo o 
problemu 119 radnika firme Sakupljanje sekundarnih sirovina d.d. Vareš, a budući 
da nije nadležno za rješavanje njihovih problema, traži od nadležnih da u okviru 
svojih mogućnosti riješi problem 119 radnika. 

- Zadužuje se općinski načelnik i nadležna služba da snime situaciju na općini Vareš i 
pokrenu stečajni postupak firmi koje nisu u mogućnosti ispuniti obveze prema 
Općini, ukoliko za to postoji opravdanje u stečajnoj masi. 

Predloženi zaključci su jednoglasno usvojeni. 

2. Stanari Ulice Glavica u Varešu obratili su se Općinskom vijeću s molbom da im se objasni 
zašto nije realizirana odluka koja je donesena prije nekoliko godina, o asfaltiranju navedene 
ulice. 

Općinski načelnik je obećao da će u idućoj godini predložiti ovu ulicu za kapitalna ulaganja 
Vlade ZE-DO kantona, kao i za Fondaciju ODRAZ, te da će nastojat da prođe. 
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3. Zamjenica predsjedavajućeg Tajiba Brkić, ispred mještana Ulice Zukići, zahvalila se na 
realizaciji projekta – asfaltiranju ulice, a posebno ministru Vlade ZE-DO kantona Nerminu 
Mandri.  

4. Vijećnik Željko Matić pročitao je Otvoreno pismo Savjeta Mjesne zajednice Vijaka kojim 
se obraćaju premijeru Vlade ZE-DO kantona Miralemu Galijaševiću i traže intervenciju 
povodom sječe šume na dionici puta Ponikve – Vijaka. 

Predsjedavajući je predložio zaključak kojim se obvezuje općinski načelnik da se 
odmah obrati nadležnim kantonalnim i federalnim agencijama sa zahtjevom da izađu 
na teren, utvrde činjenično stanje i poduzmu daljnje aktivnosti sukladno Zakonu o 
cestama, Zakonu o šumama i Zakonu o zaštiti vodotoka. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

5. Vijećnik Ivan Lučić po zaduženju OO SDP izvijestio je Vijeće da prema tvrdnjama 
zaposlenih, za vrijeme Ramazana nije radila kantina u Osnovnoj školi Vareš Majdan i 
Šumarstvu – Šumarija Ljepovići. 

Vijećnik Kenan Kamenjaš demantirao je ovu tvrdnju, vezano za kantinu u Šumarstvu. 

6. Vijećnik Mato Pavić traži od općinskog načelnika Hamde Fatića i komandira Policijske 
stanice Vareš Mehe Bajrića, da izvijeste Vijeće o poduzetim radnjama po pitanju sječe 
šume na dionici puta od Šiminog potoka do Ivančeva.  

7. Vijećnik Džemo Kevrić je tražio od predsjedavajućeg Općinskog vijeća da ubuduće ne 
prekida vijećnike u njihovim izlaganjima, budući da vijećnici predstavljaju narod koji ih je 
izabrao. 

Predsjedavajući je pročitao odredbe iz Poslovnika o radu Općinskog vijeća Vareš – 
Prečišćeni tekst, članak 68. i 72., a vezano za povredu reda na sjednicama Vijeća i 
ovlaštenja predsjedavajućeg. 

 
Sjednica je završena u 13,00 sati. 
 
 
 
 
 
 

T A J N I K 
 
Leon Pavlović, dipl. politolog 

 
 

 

 

ZAPISNIČAR 
 

Mira Pejčinović 

PREDSJEDAVAJUĆI 
 

Josip Malbašić 
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